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JEGYZŐKÖNYV 

az Etyek Sportegyesület 2022. 05. 19. napján megtartott küldöttgyűléséről 

Helye: 2091 Etyek Alcsúti út 19. Molnár Béla Sportcentrum /fedett, nyitott terasza/ 

Ideje: 2022. május 19 17:30 

Jelen vannak: a mellékelt jelenléti ív szerint: 11 fő (ebből szavazásra jogosult 11 fő) 

Levezető elnök: Máté Szabolcs 

Jegyzőkönyvvezető: Bartha Sándor 

Jegyzőkönyv-hitelesítő: Hargitai Zoltán 

Jegyzőkönyv-hitelesítő: Király Pál 

Napirendi pontok: 

1. 2021. évi elnökségi beszámolók  

2. 2021. évi bizottság beszámolók  

3. 2021. évi zárszámadás elfogadása 

4. 2022. évi költségvetés elfogadása 

5. Az egyesület Alapszabályának módosítása 

6. Egyéb 

 

Máté Szabolcs a sportegyesület elnöke, köszönti a megjelenteket és javaslatot tesz a levezető elnök 

személyére. Levezető elnöknek javasolja saját magát, melyet a tagság egyhangú szavazással, ellenszavazat 

és tartózkodás nélkül elfogad. Javaslatot tesz a jegyzőkönyvvezető személyére, melyet a tagság egyhangú 

szavazással, ellenszavazat és tartózkodás nélkül elfogad. Javaslatot tesz a jegyzőkönyv hitelesítők 

személyére, melyet a tagság egyhangú szavazással, ellenszavazat és tartózkodás nélkül elfogad.   

A levezető elnök ismerteti a meghívóban közölt napirendi pontokat, melyeket a jelenlévők egyhangúan 

elfogadták, új napirendi pontra javaslat nincs. Megállapítja, hogy a megjelentek száma nem éri el a 

határozatképességhez szükséges létszámot, ezért megismételt Küldöttgyűlést kell tartani, mely az 

alapszabály értelmében a megjelentek számaránya tekintetében határozatképes. 

 

 

Megismételt Küldöttgyűlés 

Helye: 2091. Etyek Alcsúti út 19. Molnár Béla Sportcentrum /fedett, nyitott terasza/ 

Ideje: 2022. május 19 18:00 

Jelen vannak: a mellékelt jelenléti ív szerint: 11 fő (ebből szavazásra jogosult 11 fő) 

 

Napirendi pontok megvitatása 

1. Elnökségi beszámolók: 

Elnöki beszámoló (csatolva) /felolvassa, körbe adja Máté Szabolcs/ 

Kérdés, hozzászólás: Nincs 
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Szavazás:  10 igen 

  0 nem 

   1 tartózkodás 

 

A szavazás értelmében a küldöttgyűlés elfogadta, és jóváhagyta az elnöki beszámolót. 

1/2022.(05.19.) Kgy.sz. határozat 

Titkári beszámoló (csatolva) /felolvassa, körbe adja Bartha Sándor/ 

Kérdés, hozzászólás: Nincs 

Szavazás:  10 igen 

  0 nem 

   1 tartózkodás 

 

A szavazás értelmében a küldöttgyűlés elfogadta, és jóváhagyta a Titkári beszámolót. 

2/2022.(05.19.) Kgy.sz. határozat 

Gazdasági vezető beszámolója (csatolva) /felolvassa, körbe adja Bartha Sándor/ 

 

Kérdés, hozzászólás: Nincs 

Szavazás:  10 igen 

  0 nem 

   1 tartózkodás 

 

A szavazás értelmében a küldöttgyűlés elfogadta, és jóváhagyta a Gazdasági vezető beszámolóját. 

3/2022.(05.19.) Kgy.sz. határozat 

2. Felügyelő Bizottság beszámolója (csatolva) /felolvassa, körbe adja Székely Ferenc/ 

Kérdés, hozzászólás: Nincs 

 

Szavazás: 10 igen 

  0 nem 

   1 tartózkodás 

 

A szavazás értelmében a küldöttgyűlés elfogadta, és jóváhagyta a Felügyelő Bizottság beszámolóját. 

4/2022.(05.19.) Kgy.sz. határozat 

3. A 2021. évi zárszámadás elfogadása 

Máté Szabolcs: Ismerteti az egyesület könyvelője által elkészített 2021. évi pénzügyi beszámolót és 

közreadja áttekintésre a tagoknak. Az egyesület minden elszámolási kötelezettségét határidőben 

teljesítette az MLSZ TAO Ellenőrzési Osztály, illetve Etyek Nagyközség önkormányzata felé. 

Kérdés, hozzászólás: 

Székely Ferenc javasolta az elnökségnek, hogy a jövőben az Etyek SE pénzügyi beszámolójában az egyes 

szakosztályok pénzügyi adatai külön-külön is szerepeljenek.  

Máté Szabolcs elmondta, hogy az elnökség már felkészült erre és az egyesületi bankszámlán külön zsebek 

lettek kialakítva a szakosztályok pénzmozgásának átláthatóbbá tétele érdekében. 
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További kérdés nem volt, ezért a levezető elnök szavazásra tette fel az egyesület pénzügyi beszámolójának 

elfogadását. 

Szavazás:  11 igen 

  0 nem 

   0 tartózkodás 

 

A szavazás értelmében a küldöttgyűlés elfogadta a 2021. évi zárszámadást. 

5./2022.(05.19.) Kgy.sz. határozat 

4. 2022. évi költségvetés elfogadása 

Máté Szabolcs: Ismerteti és körbe adja az elnökség által összeállított költségvetést. 

Kérdés, hozzászólás:  

Bartha Sándor jelezte, hogy az önkormányzati támogatásból az egyes szakosztályoknak jutó forrást az 

elnökség csak akkor tudja a szakosztályoknak odaadni számla ellenében, ha a felmerülő költség a 

szakosztály működésére került ráfordításra. Az egyes szakosztályok saját döntésük alapján, amennyiben 

nem használják fel a keret egy részét vagy az egészét, abban az esetben felajánlhatják más szakosztály 

működésének a támogatására is, de erről a döntésről az elnökséget tájékoztatni kell, ennek hiányában a fel 

nem használt szakosztályi támogatási összegek felhasználásáról az elnökség saját hatáskörben dönt. 

Hargitai Zoltán javasolja, hogy a TAO forrásból beszerzésre kerülő személyszállító kisbusz éves költség 

felhasználása kerüljön kidolgozásra, mely költségvetési tétel, és az üzemeltetési szabályzat kidolgozásában 

szívesen nyújt segítséget. 

További kérdés nem volt, ezért a levezető elnök szavazásra tette fel a 2022. évi költségvetés elfogadását. 

Szavazás:  11 igen 

  0 nem 

   0 tartózkodás 

 

A szavazás értelmében a küldöttgyűlés elfogadta a 2022. évi költségvetést. 

6./2022.(05.19.) Kgy.sz. határozat 

5. Az egyesület Alapszabályának módosítása 

Máté Szabolcs: Tájékoztatja a küldötteket, hogy az Alapszabály 2021. évi módosítása sajnos nem került 

átvezetésre a Törvényszék által, ezért az egy évvel ezelőtt elfogadott módosításokat szavazással meg kell 

erősíteni. 

Bartha Sándor körbeadta és ismertette a tavaly elfogadott módosításokat, amelyeket a tagok egyhangú 

szavazással megerősítettek. 

 

További kérdés, hozzászólás: Nincs. 

 

Szavazás: 11 igen 

  0 nem 

   0 tartózkodás 

 

A szavazás értelmében a küldöttgyűlés elfogadta, és jóváhagyta az új Alapszabály megerősítését 

7./2022.(05.19.) Kgy.sz. határozat 
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6. Egyebek 

Máté Szabolcs: Tájékoztatja a tagságot, hogy az Etyeki Sportegyesületnek TAO pályázat útján egy 8+1 

személyes kisbusz beszerzésére van lehetősége.  

Az egyesület elnöke felvetette, hogy esetleg arra is lenne mód, hogy az elnyert támogatási összeg felett, 

önkormányzati támogatással egy drágább magasabb kategóriájú kisbuszt vásároljon az egyesület. 

 

Kérdés, hozzászólás: 
 

Hargitai Zoltán javasolta, hogy a kisbusz beszerzéséhez az önkormányzati felajánlás tekintetében történjen 

szavazás, mert ez túlmutat az elnökségi hatáskörön. 
 

További kérdés, hozzászólás nem volt, ezért a levezető elnök szavazásra tette fel a kisbusz vásárlásával 

kapcsolatban, hogy az elnökség kapjon felhatalmazást az önkormányzat esetleges pénzügyi segítségének 

az elfogadása tekintetében. 

 

Szavazás:  1 igen 

  9 nem 

  1 tartózkodás 

 

A szavazás értelmében a küldöttgyűlés elutasította a kisbusz vásárlásával kapcsolatos esetleges 

önkormányzati támogatás igénybevételét. 

8./2022.(05.19.) Kgy.sz. határozat 

Máté Szabolcs: Tájékoztatja a tagságot, hogy a tervek között szerepel az élőfüves nagypálya felújítása, 

amelyet az egyesület idén el szeretne kezdeni. További konkrétum nem ismeretes, mivel még csak 

ajánlatkérési fázisban van a tervezett beruházás, de tájékoztatni fogják a tagságot a fejleményekről. 
 

További kérdés, hozzászólás, felszólalás nincs. 

Máté Szabolcs (levezető elnök) megköszöni a megjelenteknek a jelenlétét, és bezárja a küldöttgyűlést. 

 

Etyek, 2022. május 19. 

      

     

   
P.H. 

 

…………………………      …………………………          

       Máté Szabolcs                            Bartha Sándor 

          levezető elnök                                  jegyzőkönyvvezető 

 

 

 

 

    …………………………      ………………………… 

          Hargitai Zoltán                               Király Pál 

       jegyzőkönyv hitelesítő                jegyzőkönyv hitelesítő 


